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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/09-24/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  05.06.2009. 
                                    

 
   

 

ZAPISNIK 
SA 5. SJEDNICE VMO GRBCI u 2009. GODINI 

 

5. svečana sjednica VMO Grbci u 2009. godini održana je 30.05.2009. (subota) s početkom u 20 
sati u prostorijama MO GRBCI, Dražička 4. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
• Marin Zubović, predsjednik VMO  
• Božo Vuletić, zamjenik predsjednika VMO  
• Ive Drašković, član VMO  
• Tomo Abramović, član VMO  
• Zdravko Francetić, član VMO 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 

 
Ostali nazočni: 

- Milenko Silov, Predsjednik pododbora za sport 
- Mile Demo, predsjednik BK "Grbci" 
- Josip Čekada, autor izložbe fotografija 
- 20-ak uzvanika. 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 

 

1. Uvodna riječ predsjednika VMO Grbci 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 

AD 1 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Grbci, g. Marin Zubović, pozdravio sve nazočne i 
konstatirao da su nazočni svi članovi Vijeća te da će ova Svečana sjednica biti odreñena 
rekapitulacija aktivnosti proteklih godina. 

 
G. Zubović obrazložio je prisutnim uzvanicima da je VMO Grbci u sadašnjem sastavu u razgovoru i 
raspravi odlučilo da od ove godine 30. svibnja bude Dan MO Grbci. Mišljenje je Vijeća da je ovo 
vrijeme baš prikladno za ovakve manifestacije, dani su duži i topliji, škola još traje, godišnji odmori 
nisu još počeli. 
 
Cilj je Vijeća okupiti što veći broj stanovnika naselja Grbci jer u današnje vrijeme, kada se ljudi sve 
manje druže, Vijeće smatra da je Dan MO odnosno Dani MO vrijeme kada se stanovnici naselja 
Grbci kroz sportsko nadmetanje i zabavu mogu družiti i opustiti. 
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G. Zubović je istaknuo da sadašnji vijećnici nastoje nastaviti tradiciju svojih prethodnika koji su 
svojim radom i zalaganjem stvorili MZ Grbci tj sadašnji MO Grbci. Zato im se i ovom prilikom 
zahvalio na svemu ranije učinjenom. 
 
Takoñer je upoznao prisutne s onim  što je učinjeno u zadnjih 6 godina, što uz pomoć nadležnih  
službi Grada Rijeke te poduzeća u vlasništvu Grada s kojima se odlično surañuje, što vlastitim 
radom. Izgrañeno je odnosno učinjeno: 
 
• nabavljena je i postavljena umjetna trava, kao rasvjeta na malonogometnom igralištu 
• ureñeno je košarkaško igralište s tribinama, rasvjetom, postavljeni su koševi te ograda oko 

igrališta, urešen je okoliš, posañeno je drveće, zasijana trava te postavljene klupe 
• na zapuštenim površinama izgrañena su 3 parkirališta za osobne automobile 

o u Dražičkoj ulici uz košarkaško igralište 
o u Dražičkoj ulici uz križanje sa Ul. Marije Grbac 
o u Ulici Marije Grbac 

• kroz 2 lokalna partnerstva ostvarena u 2007. i 2008. g. ureñeno je dječje igralište i okoliš oko 
njega te izgrañen dio tribina. Na sve tribine postavljene su stolice.  

Ove godine putem lokalnog partnerstva, a to je 3. , uredit će se dio zapuštene površine u 
Dražičkoj ulici (kod benzinske pumpe). Bit će izgrañeno: 

� parkiralište osobnih automobila 
� zelena površina i prilazni put budućem boćalištu s 4 joga. 

 
G. Zubović iskoristio je ovu priliku I zahvalio se svim grañanima koji su sudjelovali u navedenim 
akcijama. Posebno se zahvalio: 
 
• g. Tomi Abramoviću 
• g. Ivanu Ivanišu 
• g. Zdenku Nikšiću (Rijeka promet) 
• g. Miljenku Silovu  
• te kolegama iz Vijeća mjesnog odbora  
 
koji su kroz navedene akcije najviše doprinijeli svojim radom. 
 
Za sponzorstva se zahvalio i tvrtkama:  
 
• konoba "Ugor" 
• "Silov gradnja" te 
• tiskara "Aktuel". 
 
U MO Grbci izgrañena je kanalizacija te postavljene cijevi za plin u Ulici M. Grbac, a u skoro 
vrijeme radovi će se nastaviti i u ostalim ulicama MO Grbci.  
 
Dio grañana besplatnim ustupanjem terena omogućio je izgradnju i proširenja dijelova ulice Marije 
Grbac. Stoga se posebno zahvalio: 
 
• g. Adamu Filipoviću 
• gñi.  Adi Petrović 
• g. Draženu Stjelji 
• gñi. Ruži Stjelji 
• g. Mariju Ćus 
• g. Tomi Tombulašu 
• g. Radi Radojčiću 
• i gñi. Mariji Štampar. 
 
G. Zubović je posebno istaknuo da je dio grañana iz iste ulice bio žestoko protiv proširenja Ulice 
Marije Grbac. Zato je gesta navedenih grañana još više vrednija. Zamolio je prisutne da im se  
zahvale još jednim aplauzom. 
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Pored do sada navedenog, u MO Grbci u 2 navrata provedena je uspješna akcija čišćenja okoliša. 
 
G. Zubović se zahvalio gñi. Nadi Ciganović koja dobrovoljno brine o čistoći parka iznad 
košarkaškog igrališta. 
 
Na području MO Grbci aktivno djeluje ogranak Crvenog križa, nogometni klub “Grbci 2000” i 
boćarski klub “Grbci”. Posebno je istaknuo suradnju s nogometnog i boćarskog kluba u okupljanju 
grañana MO Grbci i šire. Ova suradnja omogućila je da već treću godinu za redom s Direkcijom za 
mjesnu samoupravu, na sportskim terenima Grbaca, uspješno organiziramo takmičenje i druženje 
mjesnih odbora Grada Rijeke, a koji se održavaju povodom dana Sv. Vida, zaštitnika grada Rijeke. 
 
Za kraj ove svečane sjednice VMO Grbci, g. Zubović je upoznao prisutne grañane s programom 
kojim će se obilježiti Dani MO Grbci.  
 
• u prostorijama MO, već je postavljena izložba fotografija, g. Josipa Čekada, pod nazivom 

"Riječke cure". G. Zubović mu je ovom prilikom zahvalio na volonterskom radu. 
• poslije ove sjednice, s početkom u 21 sat, odigrat će se košarkaški turnir "trojki". 
• sutra, u nedjelju, s početkom u 10 sati, održat će se turnir u nogometu, dječjeg uzrasta do 10 

godina te u 15 sati turnir u boćanju, zabava uz muziku počet će u 18 sati, a cijelo vrijeme radit 
će roštilj i točit će se piće  uz prigodne cijene. 

 
G. Zubović pozvao je sve prisutne da se da učestvuju ili samo pristustvuju u navedenim 
dogañanjima. 
 
Nakon još jedne zahvale svim pristunima, g. Zubović ih je pozvao na prigodni domjenak. 
 

 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Vesna Širola 

Predsjednik VMO:  
Marin Zubović 

 

 


